



法国巴黎九大联合北京国家会计学院和清华卓尔举办的高级工商管理博士（GE-DBA）项目，融汇中西，将整合巴黎九大、清华大学、北京国家会计学院的学术资源，致力于培养新一代学者型企业家和金融家，发展“管理的中国思想”，成就“企业思想家”，培养企业商业理念和管理思想的源泉及传递者，探索经济和金融全球化下的中国发展新模式，探索产业和金融协同发展的新方法。申请人要求具有硕士以上学位，并拥有 10 年以上管理工作经历。

The Global Executive Doctorate in Business Administration program by University Paris-Dauphine, Beijing National Accounting Institute, and Tsinghua is a global program, which integrates academic resource from University Paris-Dauphine, Tsinghua University and Beijing National Accounting Institute and is committed to train new generation of academic entrepreneurs and bankers. This program means to develop Chinese management theories, achieve executive scholar, foster finder and transmitter of business concept and management theory, explore the new models of Chinese development when faced economy and finance globalization, and discover new methods for industry and finance collaborative development. The applicant is required to have more than 10 years' management experience, and a master degree or above.

推荐人的意见是评估申请人的重要参考。请您填写下述表格，列举具体事例支持您的观点。请您完成推荐信后，附上名片，将此推荐信放入信封，在封口处签名并交还给申请人，由申请人将推荐信和其他报名材料一起寄回。我们将对此推荐信的内容严格保密，并十分感谢您填写此推荐信。

The comments from the referrer are important references for us. Please fill in form below, and provide specific examples to support your points. After finishing your recommendation letter, please seal and sign on the envelope and return it to the applicant. The applicant will send recommendation letter and additional application materials to us. We would like to sincerely appreciate your help, and any information you provided is confidential.

被推荐人姓名 / The Name of Applicant:

请描述与申请人相识时间及如何相识：

Please describe when your first acquaintance was and how to get to know the applicant.

[illegible]

请描述申请人的突出工作成就 / Please describe the applicant's outstanding work achievements

请描述申请人的学习研究、分析判断和创新实践能力：

Please describe the applicant's study, research, analysis, decision making and innovation, practice ability:

请提供申请人的其他可供参考信息 / Additional comments

推荐人/Referrer : _____ 日期 Date : _____ 年/Y ____ 月/M ____ 日/D

单位/Organization : _____ 职务/Positon : _____

电话/Tel : _____ 手机/Mobile : _____ Email : _____

通讯地址/Addr. : _____ 邮编/Code : _____